
 

 

RONDVRAAG 

Veiligheid kruising Noordzee - Europabaan 

Vorig jaar heeft het CDA vragen gesteld over de veiligheid van het kruispunt Noordzee – 

Europabaan naar aanleiding van een serie ongelukken. In de beantwoording (17 februari 

2015) werd duidelijk dat een aantal maatregelen zouden worden genomen. Daarnaast zou 

overleg plaatsvinden met de provincie. Eén jaar later hebben we geconstateerd dat de 

veiligheid niet substantieel is toegenomen, de opgelopen periode hebben regelmatig 

(ernstige) ongelukken plaatsgevonden. 

Daarom heeft de CDA-fractie de volgende vragen: 

1. Zijn de praktische maatregelen uitgevoerd zoals in de beantwoording beschreven en 

tot welke effecten heeft dit geleid? 

2. Heeft de maatregel met betrekking tot het wijzigen van de grens van de bebouwde 

kom in overleg met de provincie plaatsgehad en tot welke effecten heeft dit geleid? 

3. Wat is uw beeld van de huidige veiligheidssituatie? 

4. Is er inmiddels voldoende aanleiding om in overleg met politie en OM over te gaan tot 

handhaving van rijden door het rode licht? 

5. Welke aanvullende maatregelen zijn mogelijk om de verkeerssituatie verder te 

verbeteren en overweegt het college deze te nemen? 

Namens de CDA-fractie, 

Job van Meijeren 
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